
 

Zápis z jednání pracovní skupiny SENIOŘI 

Dne: 17.2.2011 

 

Přítomni:, Dolejšová Jaroslava, Krátká Alena,Ing. Roman Kotvas, Kolert Josef,  
Hubníková Libuše  
Hosté: Mgr.Petr Antoni  
Omluveni:   Šípková Michaela DiS., Mgr. Hodanová Blanka,Jeřábek Ladislav, 
Černá Vítězslava, Konířová Karla, Žitníková Stanislava, Jobová Marie. 
Nováková Jana, Paterová Vlachová Štěpánka   

 

Body jednání: 

1) přivítání členů skupiny  
2) dotační řízení na podporu cílů a opatření  KP na rok 2011 
3) hodnocení projektů v rámci KP na rok 2011 
4) informace o naplánovaných vzdělávacích akcích 
5) revize KP 
6)  diskuze a úkoly pro odbor sociálních věcí 

 
 
Jednáním provázel Mgr. Petr Antoni 
 
add 1) 
 
- Přivítání členů pracovní slupiny a oznámení  rezignace pana Ladislava 

Jeřábka na funkci předsedy pracovní skupiny senioři. Volba nového 
předsedy bude provedena na příštím jednání skupiny  

add 2)  

- Rada města schválila dotační tituly na rok 2011 – uzávěrka pro podání 
projektů je 28.2.2011, možno doručit  na podatelnu města nebo na sociální 
odbor. Konzultace – vedoucí odboru soc. věcí – Mgr. Petr Antoni – tel. 
415 736 400 nebo e-mail: antoni@mesto-zatec.cz   

 



add 3) 

- Hodnocení projektů v rámci komunitního plánovaní na rok 2011 se jak už 
bylo sdělováno uskuteční dne 8.3.2011 od 15.00 hodin v zasedací místnosti 
radnice, náměstí Svobody 1, Žatec. Na programu bude představení a 
hodnocení projektů. Žádáme všechny předkladatele projektů o připravení 
prezentace v rozsahu cca 3 minuty. K dispozici bude dataprojektor. 
K projektům na rok 2011 se mohou vyjádřit všichni členové pracovních 
skupin.  

add 4) 

Mg. Petr Antoni  

– Informoval o naplánovaných vzdělávacích akcích na podporu KP, které se 
uskuteční v období března a dubna. Termíny budou ještě upřesněny. Jedná 
se o tři vzdělávací kurzy – začátečníci, pokročilí, zapojování veřejnosti a 
uživatelů služeb do procesu KP. Všechny kurzy se uskuteční v Žatci a budou 
jednodenní 

add 5) 

– Vzhledem k tomu, že KP běží již třetím rokem je nutno zrevidovat co se 
podařilo,co budeme nadále podporovat a co případně chybí. Výstupem by 
měl být dokument o max. 15 stranách. Je nutné navrhnout hodnotící 
indikátory (měřitelný výstup u navrhovaných opatření). 

add 6) 

- V diskuzi bylo hovořeno o vlivu snížení I. stupně příspěvku na péči na částku 
800,- Kč na poskytování sociálních služeb, omezení volnočasových aktivit 
v domově pro seniory v souvislosti s menšími dotacemi a šetření finančních 
prostředků  

- Zjistit počet zdravotně postižených  kteří mají přiznány mimořádné výhody 
II, a III. stupně (průkazy ZTP a ZTP/P) a počet klientů, kteří pobírají 
příspěvek na péči. Oba počty dle věkových kategorií. 

 Příští jednání pracovní skupiny Senioři se uskuteční ve středu 23.3.2011 od 
15.00 hod. v budově MěÚ- Obránců  Míru 295 –naproti Zvonu- 2. patro 

 
V Žatci dne 21.2.2011                             Zapsala: Libuše Hubníková 


